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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2009.  május  hó  19.  napján  14  órai 
kezdettel tartott üléséről.

Az ülés helye: Művelődési Ház
Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Cséti Attila polgármester
Egri Antal alpolgármester
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Körmendiné Baksán Mária képviselő
Molnár János képviselő
Perge József képviselő
Szabics József képviselő
Székely László képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Fodor Judit igazgató,  Kulturális-,  Idegenforgalmi  Központ 

és 
Könyvtár

Oros István Berek-Víz Kft. ügyvezető igazgatója
Kovács Sándor Berek Beruházó Kht. ügyvezetője

kb. 20 fő

Cséti  Attila polgármester:  Köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  határozatképes 
számban megjelent, minden képviselő jelen van. Az ülést megnyitja.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri Egri Antal alpolgármestert és Körmendiné Baksán Mária képviselőt.
Elvállalják-e a feladatot?

Egri Antal alpolgármester: Igen.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Igen.

Cséti Attila polgármester: Javasolja a jegyzőkönyv hitelesítőkre tett javaslat elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

146/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők elfogadásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Szervezeti  és Működési Szabályzatról 
szóló  26/2006.(XII.12.) sz.  Önkorm.  rendelet  11.  §  (3)  bekezdése  alapján,  a  jegyzőkönyv-
hitelesítésére Egri Antal alpolgármester és Körmendiné Baksán Mária képviselőt választja meg.

Erről értesülnek:
1) Egri Antal alpolgármester
2) Körmendiné Baksán Mária képviselő
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Képviselő-testület tagjai

Cséti Attila polgármester: A napirendi javaslat kiküldésre került. A meghívó kiküldését követően három téma 
megtárgyalása  is  szükségessé  vált.  30.  napirendi  pontnak  javasolja  a  Településfejlesztési  Alapítvány 
támogatásáról  szóló határozat  meghozatalát.  31.  napirendi  pontként a  közétkeztetés  közbeszerzését  javasolja 
megtárgyalni, 32. napirendi pontként pedig Gyökeres Éva kérelmét. 
Van-e még valakinek módosító indítványa?
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Székely László képviselő: Annál a napirendi pontnál, amikor ő lesz az előterjesztő, az iskolával kapcsolatosan 
szeretne elmondani két dolgot, de nem külön napirendi pontként. 

Cséti Attila polgármester: Egyenként szavazásra bocsátja a módosító javaslatokat.
1. módosítás: A 30. napirendi pont: Településfejlesztési Alapítvány támogatása.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta.
2. módosítás: 31. napirendi pont: Közétkeztetés közbeszerzése.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta.
3. módosítás: 32. napirendi pont: Gyökeres Éva kérelme.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta.
Javasolja a módosított napirend elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot 8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a 
következő határozatot hozta:

147/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  alábbi  napirend  megtárgyalását 
fogadta el:

1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről

Előadó: Cséti Attila polgármester
3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Előterjesztés a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról  szóló  többször  módosított  26/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm.  rendeletének 
módosítására.  
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

5. Előterjesztés  a  többször  módosított  16/2005.(IX.05.)  sz.  Önkorm.  rendelet  a  köztisztaság 
fenntartásáról,  a  települési  szilárd  hulladék  kezeléséről,  és  ártalommentes  elhelyezéséről 
módosítására. 
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

6. Előterjesztés  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Polgármesteri  Hivatal  Alapító  okiratának 
módosítására. 
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

7. Előterjesztés a Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda Alapító okiratának módosítására. 
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

8. Előterjesztés  a  Kulturális-,  Idegenforgalmi  Központ  és  Könyvtár  Alapító  okiratának 
módosítására. 
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

9. Beszámoló a közrend és közbiztonság helyzetéről.
Előadó: Fejes Zoltán rendőrkapitány, Géricz Tibor a Berekfürdői Polgárőr Egyesület vezetője 

10. Előterjesztés a szociális ellátások finanszírozásáról. 
Előadó: Cséti Attila polgármester

11. Beszámoló a 2008. évi gyermekvédelmi munkáról. 
Előadó: Csörgő Józsefné, Nagy Attiláné 

12. Előterjesztés háziorvosi ellátás pályázati felhívására. 
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

13. Előterjesztés nyári gyermekétkeztetésre. 
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

14. Beszámoló a Berek Beruházó Kht 2008. évi gazdálkodásáról.
Előadó: Kovács Sándor ügyvezető
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15. Tájékoztatás a festmények kiválogatásáról. 
Előadó: Körmendiné Baksán Mária képviselő 

16. Beszámoló a  fedett fürdő  pályázat  aktuális  helyzetéről. 
Előadó: Oros István ügyvezető 

17. Előterjesztés egységes óvoda-bölcsőde kialakítására. 
Előterjesztő: Székely László igazgató, képviselő 

18. Előterjesztés játszóterek felülvizsgálatáról, intézkedési terv elfogadásáról 
Előterjesztő: Székely László igazgató, képviselő

19. Előterjesztés a Művelődési ház kistermének elnevezésére.
Előterjesztő: Egri Antal alpolgármester

20. Előterjesztés lakossági tájékoztatóra.
Előterjesztő: Egri Antal alpolgármester

21. Előterjesztés telekalakításokra.
Előterjesztő: Jobbágy Krisztina építésügyi ügyintéző

22. Előterjesztés Bihari Barna kérelmére, a „Matula” ételbár építési tevékenységére. 
Előterjesztő: Cséti Attila polgármester

23. Előterjesztés névhasználat engedélyezésére., és a végleges megállapodás jóváhagyása.
       Előterjesztő: Cséti Attila polgármester
24. Előterjesztés pedagógusok jutalmazására.

Előterjesztő: Dánielné Kacsó Andrea iskolaszék vezetője
25. Előterjesztés a 173/2008. ( V.27.) sz. Önkorm. határozat visszavonására. 

Előterjesztő: Cséti Attila polgármester
26. Előterjesztés Ramos István és neje kérelmére.  

Előterjesztő: Cséti Attila polgármester
27. Előterjesztés ifj. Szabó Mihály és neje kérelmére

Előterjesztő: Cséti Attila polgármester
28. Előterjesztés Kovács S. László kérelmére.

Előterjesztő: Cséti Attila polgármester 
29. Előterjesztés Török Lajos kérelmére

Előterjesztő: Cséti Attila polgármester
30. Településfejlesztési Alapítvány támogatása.
31. Közétkeztetés közbeszerzése.
32. Gyökeres Éva kérelme.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai

Napirendi pontok tárgyalása

1. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.

Cséti Attila polgármester: Átadja a szót a képviselő-testület tagjainak.

Molnár János képviselő: Az előző testületi ülésen Polgármester úrnak volt egy kérdése, amire próbált válaszolni, 
de nem tudott a kérdésre pontosan felkészülni. Polgármester  úr a kérdést  írásban is  megtette,  amire írásban 
megadta a választ. Felolvassa a levelet és az erre adott válaszát. (A jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
A levelet szóban kiegészíti. A levélben az áll, hogy a Megbékélés Háza és az ide kapcsolódó civil szervezetek. 
Milyen civil szervezetekre gondol Polgármester úr?

Cséti Attila polgármester: Úgy tudja, hogy van egy olyan szervezet, hogy Hitélet és munka.

Molnár János képviselő: Ilyen szervezet nincs.

Cséti Attila polgármester: Azzal a tudattal volt, hogy van egy ilyen szervezet.
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Molnár János képviselő: Legjobb tudomása szerint minden támogatás, minden befolyó és kifolyó költség, tétel a 
Polgármesteri Hivatal annak megfelelő osztályán kikereshető. Ahogy leírta, a támogatás felhasználásáról mindig 
be kellett számolni, és a beszámolót a képviselő-testület mindig elfogadta. Polgármester úr is hallotta ezeket a 
beszámolókat, hiszen amikor még nem volt polgármester, akkor is minden testületi ülésen ott volt. 
Az előző testületi ülésen ez a kérdés a 2008. évi zárszámadással kapcsolatosan került feltevésre. A jegyzőkönyv 
szerint olyan kérdést tett fel Polgármester úr, ami a 2008. évi zárszámadást jelentősen érintő kérdés. A kérdés az 
volt,  hogy az  alpolgármestersége  alatt  milyen  támogatást  kapott  a  Megbékélés  Háza.  2006.  októberéig  volt 
alpolgármester, az addig kapott támogatások hogyan befolyásolják a 2008. év költségeit?

Cséti  Attila polgármester:  Őt  ezzel  a  kérdéssel  keresték  meg.  A támogatás  érintette  az  alpolgármesterséget 
követő időszakot is. Az volt a válasz, hogy 2008-ban nem kapott támogatást a Megbékélés Háza.

Molnár János képviselő: Az alpolgármesterség 2006-ig állt fenn, ami érintette a 2007. évet. Nem tudja, hogy 
hogyan jön a 2008. év ide?

Cséti Attila polgármester: Ezt kérdezték tőle.

Molnár János képviselő: Tudja Polgármester úr, hogy akkor nem történt ilyen támogatás.  A Polgármester úr 
polgármestersége  ideje  alatt  a  képviselő-testület  megszavazott  még egy  támogatást  a  Megbékélés  Házának, 
aminek egy része ki lett fizetve, másik része nem, viszont a határozat nem lett módosítva. 
Bárkinek, bármikor elmondja és a helyszínen is szívesen megmutatja, hogy mire használták fel a támogatást. 
Még annyival egészíti ki a válaszát, hogy nemcsak a Megbékélés Háza kapott ilyen támogatást, hanem más civil 
szervezetek is. Olyan civil szervezet is kapott támogatást, amelyik Berekfürdőhöz nem kötődik. Olyan nyugdíjas 
szervezet, amelyik itt üdültetett. De más szállásadó, más szervezet is kapott támogatást. Tehát ez nem egy egyedi 
dolog volt. 
Zárszónak elmondja, hogy nem egészen érti, hogy ez most miért lett aktuális. Nem tudja, hogy a jelenlévők 
között van-e olyan érdeklődő lakos és Berekfürdőért aggódó magánszemély, akinek ez problémát jelent. Eddig 
ezt soha senki nem kérdezte meg a beszámolók elhangzása után. Azután vetődött fel ez, miután olyan kérdést tett 
fel  a  Polgármester  úrnak,  ami  számára  kellemetlen  volt,  konkrétan  a  Matula  ételbárral  kapcsolatosan. 
Megkérdezte, egész hosszú idő után, hogy Polgármester úr mikor tudott az építkezésről. Ő azt mondta, hogy 
csak akkor tudta meg, hogy hol épül, és más méretben, mint amire a testület előzőleg egy elvi engedélyt adott, 
amikor már a boltívek álltak. Ő ezt feszegette. Ezután érkezett hozzá ez a kérdés és ez a levél. Lehet, hogy nincs 
összefüggés a kettő között, de ő úgy érzi, hogy mégis van. Erre kaphat-e választ?

Cséti Attila polgármester: Természetesen a kettőnek nincs köze egymáshoz. Volt egy lakossági megkeresés még 
január-februárban,  ami  az  Államigazgatási  Hivatalhoz  érkezett.  Az  Államigazgatási  Hivatal  visszautalta 
polgármesteri hatáskörbe, illetve nem foglalkozott az üggyel. Az ott feltett kérdések generálhatták ezt a kérdést a 
Megbékélés Háza építkezésével kapcsolatban. 

Molnár János képviselő: Mi volt ez a kérdés?

Cséti Attila polgármester: Nem tudja pontosan, majd át fogja adni a levelet. A lényege, hogy a képviselő-testület 
milyen támogatást adott a Megbékélés Háza építkezéséhez? 

Molnár János képviselő: Köszöni. Ez számára fontos információ. Ha rosszul gondolta, azért elnézést kér.
Még egyszer elmondja, hogy ami támogatást korábban kapott a Megbékélés Háza, az nem egyedi támogatás 
volt, hanem egy általánosan elfogadott dolog. A támogatás mértéke összefüggött a vendégek számával, de nem 
csak a Megbékélés Házánál, hanem más szervezetnél is. Ez a lehetőség megszűnt. Ennek nyilván oka van.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Polgármester úr kérdése egyértelmű volt, a válasz pedig gondolatébresztő. Kér egy 
példányt a levélből.

Körmendiné  Baksán  Mária képviselő:  Május  2-án volt  a  X.  Nagykun  kapitány beiktatása  Kisújszálláson és 
Berekfürdő nem képviseltette magát. Miért nem?

Egri Antal alpolgármester: Berekfürdő képviseltette magát, csak nem vitt hintót.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Meg a dobogóra sem álltak fel. A csatlakozott települések közül mindenki 
ott volt, egyedül Berekfürdő nem. 
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Egri Antal alpolgármester: A szervezőkkel megbeszélték, hogy Berekfürdő nem fog hintót indítani, elmondva az 
okokat.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: A 2. félévi vízdíjszámlák kerülnek kiküldésre. Kéri, hogy írják fel rá, hogy 
munkaidőn kívül hibabejelentést hová lehet tenni. 

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Polgármester úr megbízásából részt vett a Kevi Juhászfesztiválon. Különdíjként 
welness csomagot adtak át.

Perge  József képviselő:  A kábeltévével  kapcsolatosan  még mindig ott  vannak  a  kábelek  kilógva  a  földből. 
Próbáljanak meg tenni valamit. 
Megkeresték, hogy a Park étterem melletti parkolóban alakítsanak ki mozgássérült parkolót. Kéri a hivatalt, hogy 
nézze meg, hogy van-e rá lehetőség.
2009. május 1-jén édesapja részt vett a fürdőnyitó ünnepségén. Édesapja találkozott a Polgármester úrral, aki azt 
kérdezte tőle, hogy hogy sikerült a projekt. Ő nem tudta, hogy miről van szó. Visszakérdezett, mire azt a választ 
kapta, hogy a képviselő-testület feloszlatása. Még akkor sem tudta, hogy miről van szó, később jött rá arra, hogy 
Polgármester úr azt tételezi fel róla, hogy az április 14-i ülésen elhangzottak, amit, mint képviselő mondott el, az 
az édesapja szüleménye. El kell mondania, hogy nem. Az a hozzászólás mind a Bereki Körképben megjelent 
cikknek a hatása volt. Úgy gondolja, hogy nem kell Berekfürdő választópolgárait meggyanúsítani alaptalanul. 
Nem csak a kort kell tisztelni, hanem magát az embert is.

Cséti  Attila polgármester:  A  mozgássérült  parkolóval  kapcsolatosan  Kustár  Péterrel  már  egyeztettek.  Ők  a 
Polgármesteri  Hivatal  előtti,  és a fürdő oldalában lévő parkolóra gondoltak. Az a Közútkezelő Kht. területe. 
Bizonyos műszaki problémák vannak, aminek utána fognak nézni és a következő ülésen tájékoztatni fogja a 
képviselő-testületet. 
Perge képviselő úr által felvetett parkoló akadálymentesítésével kapcsolatosan elmondja, hogy 2007-ben volt egy 
főtérrendezési  pályázat,  80 millió Ft  értékben.  Erre  minden település  elkészítette  a  tervet,  Berekfürdő  is.  A 
mozgássérült parkolóhoz a térkövet ki kellett volna cserélni. Azonban a pályázat nem nyert,  mert a pályázat 
kiírója később jelezte, hogy csak városokra vonatkozik.
A másik észrevételre elmondja, hogy igyekszik minél több időt eltölteni a vízben. Ott hallotta kb. 1 évvel ezelőtt, 
hogy Józsi bácsi projektet ír. Visszautal Molnár János egy korábbi észrevételére, nem kellene a pletykákra adni. 
Miután Bartháék épületét kitűzték, akkor találkozott a képviselő úr édesapjával, akit nagyon tisztel, már csak a 
kora miatt is, és megkérdezte tőle, hogy hogy áll a projekt. Azt mondta hogy jól. Ezután jött az ominózus eset, 
amikor újra megkérdezte. Nem tiszteletlenségből, hanem képben szeretett volna lenni.

Perge József képviselő: Amikor legelőször kérdezte, hogy hogy áll a projekt, nem értette akkor sem a kérdést. 
Azt mondta, hogy biztos a fürdő pályázatra gondol Polgármester úr, arra mondta, hogy jól.

Molnár János képviselő: Sajnálja ezeket a félreértéseket. Többször mondta már Polgármester úrnak, hogy jó 
lenne, ha jó polgármestere lenne a falunak. Polgármester úr többször mondta már, hogy a képviselő-testület 
megalakulása óta folyamatosan azon dolgozik, hogy megfúrja. Akkor is, most is visszautasítja. Szívesen támogat 
minden olyan kezdeményezését Polgármester úrnak, ami Berekfürdő javára szolgál, ami nem, azt nem.

Cséti Attila polgármester: További kérdés, észrevétel van-e?

Selmeci Tamás: A március 10-i ülésen hozott a képviselő-testület egy határozatot, amelyben megyei kitüntetésre 
javasolták, feltehetően a Polgármesteri Hivatalban végzett munkájáért. Köszöni szépen.
Egy  hónappal  ezelőtt  volt  a  testület  feloszlatásának  kérdése.  Kéri,  hogy  mielőtt  ilyen  fajsúlyos  dolgokat 
mondanak,  ne  feledjék  el,  hogy  600  ember  választotta  meg  őket  erre  a  tisztségre.  Előbb  velük  kellene 
megbeszélni ezt a dolgot. Ne ezzel szerezzenek jó hírnevet. Gondoljanak a választókra.
17  éve  van  képviselő-testület  Berekfürdőn.  Mindig  is  voltak  olyan  témák,  melyeket  zárt  ülés  keretében 
tárgyaltak  meg,  amit  nem  kellett  volna.  A  személyeskedésbe  forduló  témákat  viszont  zárt  ülésen  kellene 
megtárgyalni.
Több mint 25 évvel ezelőtt a fürdő tele volt kis kunyhókkal. Akkor még Karcaghoz tartozott Berekfürdő. Ezeket 
a kis bódékat  eltüntették, megépítették a pavilonsort,  majd épültek újabb elárusító helyek.  Látja,  hogy most 
toldozgatják  ezeket,  újabb  kunyhó  jelent  meg.  A  tulajdoni  lapon  a  megnevezése  strandfürdő,  lassan  már 
gazdasági udvarrá válik.

Cséti Attila polgármester: Köszöni a hozzászólást, érdemes átgondolni.
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Kanta Gyula: Kérése használjanak mikrofont, mert nem lehet hallani semmit sem.

Cséti  Attila polgármester:  Ki  kell  tenni  a  felvevőt  az  asztalra.  Az  elhangzottakról  jegyzőkönyv  készül.  A 
jegyzőkönyvet mindenki megkaphatja, az internetre is fel van téve, nyilvános.

2. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.

Cséti Attila polgármester: Tájékoztatja a képviselőket az előző ülés óta eltelt fontosabb eseményekről.
Április  17.  Nagykun  Hagyományőrző  Társulás  ülése.  A  kunok  világtalálkozójáról  volt  szó.  Illetve  az 
Ópusztaszeri Nemzeti Park igazgatója fordult hozzájuk azzal a kéréssel, hogy minden kun település egy kocsi 
földdel járuljon hozzá a parkban megépülő kunhalom anyagához. Egyeztetett Dr. Kenyeres Imrével, aki vállalta 
ennek a megszervezését.
Április 18-19-én társadalmi munka volt a fürdőben.
Április  18.  Polgárőrség  közgyűlése.  Igyekszenek  elég  sokat  tenni  a  Polgárőrség  érdekében.  Egy  levelet 
fogalmaztak meg közösen a Polgárőrség elnökével, amit eljuttatnak minden vállalkozásnak, akinek érintettsége 
van Berekfürdőben, hogy némi pénzzel támogassa a Polgárőrség működését.
Április 18-19-én utazás kiállítás volt.  
Április 22-én Kenderesre a Horty Kastélyban tartandó testületi ülésre kapott meghívást. Tájékoztatást kértek a 
TDM-ről, illetve az együttműködési lehetőségekről.
Április 23-án a szociális ügyek megbeszélése volt Dr. Fazekas Sándor polgármester úrral, a kistérség elnökével. 
Ez most napirend pontként szerepel.
Április 24-25. Vers- és Prózamondó verseny.
Április 28. A helyi LEADER tagok beszélték meg, hogy a rendelkezésre álló 8,5 millió Ft-ot milyen formában 
próbálják felhasználni.
Április 29. Leader elnökségi ülés Abádszalókon. Olyan elképzelésre nem adnak pénzt, amire más forrásból lehet 
pályázni. Az alábbi javaslatokat tette: Napóra parkra 1,3 millió Ft, Fürdőmúzeum és betonvályú rendbetételére 
5,5  Ft,  a  Horgásztó  levegőztetőjére  700.000  Ft.  2  db  kilátó  építésére  500-500.000  Ft.  A  közgyűlés  ezt 
megszavazta. Valamennyi esetben az önkormányzat lesz a pályázó, így 100%-os a támogatás.
Április 30. Kistérségi ülés.
Május 1. Szezonnyitó ünnepség.
Május 2-án születésnapi ünnepség volt a fürdőben.
Május 6-án volt egy egyeztetés a gyógyászat áthelyezésének lehetőségéről.
Május 7-én Radnóti emlékműsor volt a Művelődési Házban.
Május 13-án svéd delegáció érkezett Berekfürdőre. Az országos és régiós mozgássérült egyesület vezetői voltak 
itt.  Konkrét  tárgyalások  történtek  a  Szivek  szálloda  igazgatójával.  Szétnéztek  turistaszemmel  Berekfürdőn. 
Varga Zsolt igazgató szerint nagyon meg voltak elégedve.
Május 18-án a Budapest Bankhoz ment. Május 26-án lesz személyes találkozója az igazgatóval, így a Berek-Víz 
Kft. május 26-ra tervezett ülését május 27-re javasolja áttenni.
Ma megtörtént  a  képviselő-testület  által  felállított  bizottság első ülése.  Megbeszélték,  hogy milyen  tematika 
szerint készítik el a képviselő-testületnek az anyagot.
A következő időszakról ad tájékoztatást.
Május 21-én lesz a festő tábor megnyitója.
Május 23-án 13 órakor az E.on tart tájékoztatást az új osztású utcák villanyhálózat kiépítéséről.
Május 23-án 15 órától a magánszállásadóknak lesz egy tájékoztatás, illetve a támogatás kifizetésre kerül. 17 
órától pedig TDM tájékoztató lesz.
Május 25-én a németeknek lesz külön tájékoztató német nyelven.
Május 29-én festő tábor zárás és kiállítás lesz a Művelődési Házban.
A múlt szombaton történt események kapcsán jövő hét péntekre lakossági fórumot hívott össze.
Május 30-án gyereknap lesz.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: A festő táborról bővebb tájékoztatást szeretne kérni.

Cséti  Attila polgármester:  A  költségvetés  tárgyalásakor  a  képviselő-testület  4  millió  Ft-tal  csökkentette  a 
Művelődési  Ház  költségvetését.  Hogy  a  hagyomány  ne  szakadjon  meg,  Dr.  Farkas  Béla,  mint  vállalkozó 
átvállalta a festőtábor megrendezését az összes költségével együtt. A Touring Hotelben lesznek elszállásolva a 
festők. Hasonló keretek között kerül megrendezésre, mint korábban.
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Perge József képviselő: A lakossági fórum témája a múlt hét végén történt események. Mi ez?

Cséti Attila polgármester: Több betörés történt szombat hajnalban.

 

3. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző:  Először  reagálni  szeretne  Selmeci  Tamás  felvetésére.  Minden  esetben  a 
képviselő-testület döntött a fürdőben lévő kisebb-nagyobb fejlesztésekről.
Ismerteti a lejárt határidejű határozatokat.
A Művelődési Ház munkatervének kiegészítését fogadta el a képviselő-testület a 22/2009.(II.10.) sz. Önkorm 
határozattal, ami a táborok megrendezéséről szólt. A festő táborról polgármester úr tájékoztatást adott, a Vers és 
Prózamondó Verseny  megrendezésével  kapcsolatosan  pedig  azt  a  feladatot  kapta  az  intézményvezető,  hogy 
keresse meg Csíkos Sándor volt kunkapitányt. Az igazgató asszony tájékoztatása szerint levélben meg is kereste, 
de nem történt visszajelzés.
35/2009.(II.10.)  sz.  Önkorm.  határozat  az  amatőr  lovasverseny  megrendezéséről  szól,  mely  megrendezésre 
került. Térítésmentesen biztosításra került a helyszín és villamos csatlakozási berendezés.

Egri Antal alpolgármester: 51 versenyző jelent meg. Kezdeti nehézségekkel, de jól sikerült a verseny. Érdemes 
hagyományt teremteni ebben is.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Részt vett a versenyen, ő adta át a díjakat. Nem voltak kint a bereki lakosok a 
versenyen. Ezt a versenyt egy szervezet vállalta fel, a fia csak bekapcsolódott, besegített ebbe, dicséret illeti érte. 
A verseny jól sikerült, a gyerekek jól érezték magukat. Lehetne hagyományt teremteni. 

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző:  Az  56/2009.(III.10.)  sz.  Önkorm.  határozat  az  Orgona  utca  melletti  és  a 
Búzavirág utca mögötti terület fásításáról szól. Április 30. volt a határidő. A közmunka programban részt vevők 
nagy része május 1-jétől kezdte meg a munkát. Hubai úrral az egyeztetések most folynak.

Kovács  Sándor ügyvezető  igazgató:  Folyamatban  van  az  egyeztetés  Hubai  Imrével,  ugyanis  a  fásításhoz  ő 
biztosítaná a fákat. Nem érti, hogy miért van szükség az erdősáv melletti erdősítésre. Ugyanazt a fát kellene 
továbbtelepíteni.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Itt van Kovács Sándor is minden testületi ülésen. Tavaly nyáron hoztak 
egy határozatot,  aminek többször meghosszabbították a határidejét,  majd visszavonták. Ha ennyi  közmunkás 
van, akkor miért ne valósíthatnák meg a fásítást. Kompletten kellene kezelni az egész Búzavirág utca mögötti 
területet, hogy senkinek ne jusson eszébe, hogy kiegészítésként megvegye a területet. Meg kellene csinálni a 
csapadékvíz elvezetést és a szerviz utat. A szerviz út és az erdősáv közötti területet kellene fásítani.

Kovács Sándor ügyvezető igazgató: Nincs meg a facsemete.

Cséti  Attila polgármester:  Javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy  ezt  a  határozatot  vonja  vissza.  Így  nincs 
értelme.  A Kht.  vezetője,  amikor látja,  hogy lehetősége van rá  és értelme van a munkának,  gondolja,  hogy 
határozat nélkül is elvégzi a munkát.

Kovács Sándor ügyvezető igazgató: Ő nem az erdő mellett szeretne fásítani.

Molnár János képviselő: Hoztak egy határozatot, amit nem hajtottak végre, mert mindig volt valami oka. Úgy 
gondolja, hogy az ok mindig megmarad. Ne vonják vissza a határozatot. Kérjenek árajánlatot, hogy mennyibe 
kerül  a  csapadékvíz  elvező  árok,  a  fásítás.  Módosítaná  a  határidőket  akár  több  határidővel.  Állítsanak  egy 
fontossági sorrendet az árak ismeretében.

Cséti  Attila polgármester:  Javasolja,  hogy  a  következő  testületi  ülésre  a  Kht.  ügyvezetője  készítsen  egy 
költségvetést az adott feladatról.
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Dr. Kenyeres Imre képviselő: A fásítással elég sokat foglalkozik. Van a gyógyhellyé minősítési program. Ahhoz 
szükséges egy bizonyos zöld felület. Javasolja, hogy csináltassanak egy szakdolgozatot Berekfürdő fásításáról. 
Lenne  egy  írott  anyag,  amihez  tartanák  magukat.  Gesztenyefát  ők  is  tudnának  termelni,  illetve  van  a 
cserszömölcsés ecetfa.

Cséti Attila polgármester: Többször felmerült Hubai Imre neve. Egy építkezés miatt jelezte, hogy szeretne több 
fát  kivágni.  Akkor  úgy  döntöttek,  hogy  annak  megfelelő  mennyiségű  facsemetét  biztosít  az  önkormányzat 
számára.
A  Kht.  ügyvezetője  a  következő  testületi  ülésre  készítsen  egy  költségvetést  a  feladat  végrehajtására  és 
ütemezésére.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

148/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
Az 56/2009.(III.10.) sz. Önkorm. határozat módosításáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  56/2009.(III.10.)  sz.  Önkorm. 
határozatát az alábbiak szerint módosítja:

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  Kovács  Sándort,  a  Berek 
Beruházó Kht. ügyvezetőjét azzal, hogy a következő testületi ülésre készítsen egy költségvetést a 
feladat végrehajtására és ütemezésére.

Felelős: Kovács Sándor ügyvezető
Határidő: következő testületi ülés

Erről értesülnek:
1) Kovács Sándor ügyvezető, Berek Beruházó Kht. Berekfürdő, Berek tér 15.
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Képviselő-testület tagjai

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A fürdőbérlet támogatásáról szóló határozat végrehajtásra került.
A Fenyő u. 39. sz. ingatlan adás-vételi szerződésének megkötése folyamatban van. 
Egységes óvoda-bölcsőde napirendi pontként fog szerepelni.

4.  Napirendi pont: Előterjesztés a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti   
és  Működési  Szabályzatáról  szóló többször  módosított  26/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm.  rendeletének 
módosítására.  

Cséti Attila polgármester: A módosítás kiküldésre került, javasolja az elfogadását.

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző:  Két  javaslat  van,  az  egyik  a  vagyonnyilatkozat  tételi  kötelezettségre 
vonatkozik, a másik pedig a pénzügyi bizottságra. A pénzügyi bizottságra vonatkozóan konkrét javaslat nincs, 
arról beszélni kell.

Cséti Attila polgármester: Körmendiné Baksán Mária vállalná-e a bizottsági tagságot?

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Nem.

Cséti Attila polgármester:  Molnár János képviselő úr korábban jelezte, hogy nem kíván a tagja lenni. Perge 
József vállalná-e a bizottsági tagságot?

Perge József képviselő: Nem.
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Cséti  Attila polgármester:  Székely László képviselő vállalná-e a bizottsági  tagságot? Bár ő már volt  tagja a 
bizottságnak.

Székely László képviselő: Ő már lemondott a tagságról. Nem vállalja.

Cséti Attila polgármester: Pénzügyi Bizottság nélkül törvényes-e az önkormányzat működése?

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző:  Igen.  De  ad-hoc  bizottságot  minden  évben  létre  kell  hozni  a 
vagyonnyilatkozatok vizsgálatára, illetve Vári Imre könyvvizsgáló úr többször elmondta, hogy szükség van a 
bizottságra.

Cséti Attila polgármester: Erről az előterjesztésről nem tudnak dönteni, mivel nincs jelentkező a feladat ellátásra, 
az előterjesztés másik részét a vagyonnyilatkozattal kapcsolatosan javasolja elfogadni.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

14/2009.(V.19.) sz. Önkorm. rendelet
Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti  és Működési Szabályzatáról szóló 
26/2006.(XII.12.) sz. Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

5. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  többször  módosított  16/2005.(IX.05.)  sz.  Önkorm.  rendelet  a   
köztisztaság fenntartásáról, a települési szilárd hulladék kezeléséről, és ártalommentes elhelyezéséről 
módosítására. 

Cséti Attila polgármester: A rendelet módosítását az tette szükségessé, hogy a gazdálkodó szervezeteknél mindig 
probléma volt, hogy kis kukáért és nagykukáért ugyanannyit kell fizetni.

Szabics József képviselő: A karcagi önkormányzatnak van egy üdülője a Seregély utca sarkán. Nincs kukájuk, 
viszont több zsákot kiraknak, amit a kutyák, macskák szétrágnak.

Cséti  Attila polgármester:  Az elmúlt  időszakban igen leterhelt  volt  a hivatal  apparátusa betegség miatt  és  a 
közterület-felügyelő egyéb feladatot is kénytelen volt ellátni, ezért csökkent az ellenőrzés sűrűsége. Ez most már 
megoldódik.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

15/2009.(V.19.) sz. Önkorm. rendelet
A köztisztaság fenntartásáról, a települési szilárd hulladék kezeléséről, és ártalommentes elhelyezéséről 
szóló 16/2005.(IX.05.) sz. Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

6. Napirendi  pont:  Előterjesztés  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Polgármesteri  Hivatal  Alapító   
okiratának módosítására. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Az előterjesztésben részletesen leírta, hogy mi tette szükségessé a módosítást. 
Jogszabályi  változás  történt.  Szoros  a  határidő.  Június  1-ig  az  előírásnak  eleget  kell  tenni,  illetve  az 
Államkincstárnak be kell nyújtani nyilvántartásba vétel céljából. 

Cséti Attila polgármester: Javasolja az előterjesztés elfogadását.
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Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

149/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
A Polgármesteri Hivatal Alapító okiratának módosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV törvény 38. § (1) bekezdése, az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. törvény 66. §-a, 
valamint a költségvetési szervek jogállásáról és gazdálkodásáról szóló 2008. évi CV. törvény 1. §-a 
alapján a Polgármesteri Hivatal Alapító okiratát a melléklet szerinti egységes szerkezetbe foglalva 
elfogadja. 

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Cséti Attila polgármestert 
az alapító okirat aláírására. 

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2009. május 31. 

Erről értesülnek: 
        1.    Cséti Attila polgármester

2. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3. Berekfürdő Községi Önkormányzat 
4. Polgármesteri Hivatal 

7. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Veress  Zoltán  Általános  Iskola  és  Óvoda  Alapító  okiratának   
módosítására. 

Cséti Attila polgármester: A módosítás ugyanazon törvényi előírás miatt szükséges, mint a Polgármesteri Hivatal 
esetében.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző:  A részben önálló intézmény megnevezés  megszűnik.  Önálló.  A gazdasági 
feladatokat a Polgármesteri Hivatal látja el.

Cséti Attila polgármester: Javasolja az előterjesztés elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

150/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
A Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda Alapító okiratának módosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV törvény 38. § (1) bekezdése, az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. törvény 66. §-a, 
valamint a költségvetési szervek jogállásáról és gazdálkodásáról szóló 2008. évi CV. törvény 1. §-a 
alapján a Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda Alapító okiratát a melléklet szerinti egységes 
szerkezetbe foglalva  elfogadja. 

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Cséti Attila polgármestert 
az alapító okirat aláírására. 

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2009. május 31. 

Erről értesülnek: 
        1.    Cséti Attila polgármester
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2. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3. Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda
4. Berekfürdő Községi Önkormányzat 
5. Polgármesteri Hivatal 

8. Napirendi pont: Előterjesztés a Kulturális-, Idegenforgalmi Központ és Könyvtár Alapító okiratának   
módosítására. 

Cséti Attila polgármester: Az előző két napirendi ponthoz hasonlóan szükséges a módosítás. Annyi kiegészítése 
van, hogy a közművelődési tevékenységnél Bereki Sztárnyár néven fut a program.
Ezzel a módosítással javasolja az előterjesztés elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

151/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
A Kulturális-, Idegenforgalmi Központ és Könyvtár  alapító okiratának módosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV törvény 38. § (1) bekezdése, az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. törvény 66. §-a, 
valamint a költségvetési szervek jogállásáról és gazdálkodásáról szóló 2008. évi CV törvény 1. §-a 
alapján Kulturális-, Idegenforgalmi Központ és Könyvtár Alapító okiratát  a melléklet  szerinti 
egységes szerkezetbe foglalva  elfogadja. 

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Cséti Attila polgármestert 
az alapító okirat aláírására. 

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2009. május 31. 

Erről értesülnek: 
        1.    Cséti Attila polgármester

2. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3. Kulturális-, Idegenforgalmi Központ és Könyvtár
4. Berekfürdő Községi Önkormányzat 
5. Polgármesteri Hivatal 

9. Napirendi pont: Beszámoló a közrend és közbiztonság helyzetéről.  

Cséti Attila polgármester: Köszönti Fejes Zoltán rendőrkapitányt és a jelenlévő kollegáit. A beszámoló az előző 
testületi ülésen kiosztásra került. A kapitány úr kívánja-e kiegészíteni a beszámolót?

Fejes  Zoltán rendőrkapitány:  Köszönti  a  képviselő-testületet.  Nem kívánja  kiegészíteni  a  beszámolót.  Arra 
szeretne utalni, amit a polgármester úr is elmondott már, hogy a múlt hétvégén 3 betörés történt. A beszámoló a 
2008. év egészéről szól, ezért kéri, hogy ezt a kettőt ne keverjék össze. Szívesen válaszol a kérdésekre most is, 
illetve a lakossági fórumon is.

Dr.  Kenyeres  Imre képviselő:  Kunmadarason  elszaporodtak  a  gazdasági  bűncselekmények.  A  kerteket  nem 
művelik ezért. Közel 300.000 Ft-os kárt okoztak neki is. Jó ez a körzeti megbízotti rendszer? Nincs a faluban 
rendőr. Ha van egy körzeti megbízott a faluban, az nagyobb fegyelmet biztosít.
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Körmendiné Baksán Mária képviselő: Őt is régóta foglalkoztatja ez a kérdés. Berekfürdőn 200 óra van szolgálati 
óraszámként leírva. Ha egy körzeti megbízott itt lakna, akkor ez megoldódnak. 
Az idegenforgalom miatt a szórakoztatás is a feladat. Az utcabálok veszélyt jelentenek. A környékbeli fiatalok 
idejönnek, nem tudnak hazamenni, ami problémákat okoz. Mit kell az önkormányzatoknak tenni, hogy ne csak a 
„tereptárgyait” óvja meg? A rendőrkérdést is meg kellene oldani.

Dr.  Kenyeres  Imre képviselő: Amikor Balogh Lajos  elment, akkor körzeti  megbízott nélkül  maradtak, majd 
rendezték a rendőrlakást  és  ideköltözött  Dániel  Zsolt.  Érezhetően javult  az ellátás.  A rendőri  jelenlétet  meg 
kellene oldani.

Fejes  Zoltán rendőrkapitány:  Semmiféle  nyilvántartásuk  nincs  arra  vonatkozóan,  hogy ki  az áldozat  és ki  a 
bűnelkövető.  Kétféle  ember  van,  egyik  a  bűnöző,  másik  a  bűncselekmény  áldozata.  A  jelenlegi  gazdasági 
helyzet,  valamint a jelenlegi  politika azirányú törekvése,  hogy a nem munkából élők mennyivel könnyebben 
élnek, ennek tudható be, hogy egyre több olyan személy nő fel, aki nem látott a családjában dolgozót. Ezek a 
személyek a megélhetéshez szükséges dolgokat bűncselekményből szerzik meg. Sajnos ez egyre rosszabb lesz. 
Ez nem csak a rendőrség dolga,  ez össztársadalmi probléma. Ez nem csak a kisebbségre vonatkozik, hanem 
etnikai hovatartozástól független. Már ismerik a szabálysértési értékhatárt, ami az önkormányzatra vonatkozik. 
Tudomásul  kell  venni,  hogy  a  Karcagi  Rendőrkapitányságon  is  30%-os  az  állomány  hiány.  Volt  egy 
korosztályváltás a rendőrségen. Az idősek elmentek nyugdíjba. A fiatalok még rutintalanok, tapasztalatlanok. 
Sajnos van olyan szakterület a rendőrségen belül, ahol nagyobb szükség van az emberhiány betöltésére. Ahogy a 
létszám  érkezik,  úgy  pótolják  a  hiányokat.  A  Karcagi  Rendőrkapitányság  3  rendőrt  kapott,  mindhármat 
lakóhelyén helyezték el, Kisújszálláson, Kenderesen és Karcagon. Ahogy a létszám engedi, ahogy a lehetőség 
adott, akkor be fogják tölteni a körzeti megbízotti állást. 
A helyi  statisztika úgy értendő, hogy tájékoztatják az adott településeket,  hogy milyen bűncselekmény,  hány 
szolgálati  óraszámot  láttak  el.  Civil  ruhás  rendőrök  többször  ellenőrzést  végeznek,  ez  az  óraszám  erre 
vonatkozik.  A  meglévő  erőt,  eszközöket  igyekszenek  a  lehető  legjobban  beosztani.  Ahol  nem  történik 
bűncselekmény,  onnan  az  erőket  átcsoportosítják  máshová.  De látható,  hogy hiába  nincs  bűncselekmény,  a 
rendőri jelenlét itt is megvan. Ha pedig nincsenek jelen, a reagálási idő is benne van az elvárható mértékben. A 
jelentést követően 10 percen belül itt vannak. Ha az események összetorlódnak, akkor is negyed órán vagy fél 
órán belül itt vannak.
Minden önkormányzat  kell,  hogy foglalkozzon a lakossággal.  Ezt a rendőrség pártolja. Ha az önkormányzat 
utcabált akar szervezni, akkor a rendezvényt a jelenlétükkel támogatják, nem akadályozzák meg. Ezért költséget 
nem számolnak fel. Természetesen a nagy számmal megforduló vendégek miatt ez szükséges. Ebben az évben is 
biztosítják két főiskolás jelenlétét, akik segítséget biztosítanak a magyar nyelvet nem beszélő turistáknak is. 
A beszámoló elfogadását követően szólni fog egy pár szót a múlt heti eseményekről is.

Cséti Attila polgármester: Géricz Tibor kíván-e hozzászólni?

Géricz Tibor: A Polgárőrség felállása óta 1999-ben volt utoljára 6 betörés. Utána megszűnt minden. Berekfürdőt 
megtisztították a bűncselekményektől. Dániel Zsolt állt mellettük, akit éjjel-nappal elérhettek. A Kunmadarasi 
Rendőrőrssel  nagyon  jó kapcsolatuk van.  Abban a szerencsés  helyzetben  vannak,  ha rendőri  segítségre  van 
szükségük, akkor 8-10 percen belül ott vannak. Még mindig jó helyzetben vannak a többi településhez képest. A 
szolgálatot ellátják éjjel-nappal. Azt kéri a kapitány úrtól, hogy a rendőri jelenlétet biztosítsák.

 Cséti Attila polgármester: Megköszöni a kiegészítést.

Fejes  Zoltán rendőrkapitány:  Megköszöni  a  segítséget  a  Polgárőrségtől.  Ugyanezt  az  együttműködést  és  jó 
munkakapcsolatot kéri a jövőben is. Ha lesz rá lehetőség, biztosítani fogják a rendőri jelenlétet.

Cséti Attila polgármester: Köszöni. Javasolja a beszámoló elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

152/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
beszámoló a közrend és közbiztonság helyzetéről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Karcag  Városi  Rendőrkapitányság 
(5300 Karcag, Kossuth tér 1.) 2008. évi tevékenységéről, a közrend, közbiztonság helyzetéről szóló 
beszámolóját elfogadja.
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Erről értesülnek:
1) Rendőrkapitányság Karcag, Kossuth tér 1.
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Képviselő-testület tagjai

5) Polgármesteri Hivatal

Fejes  Zoltán rendőrkapitány:  Megtörtént,  hogy nem itt  lakó ember bekéredzkedett  egy idős nénihez,  akinek 
figyelmetlenségét  kihasználva,  ellopta a  pénzét.  Ez  az a  tipikus eset,  amit  rendőri  eszközökkel  nem tudnak 
kezelni. Ezt a korosztályt meg kell győzni, hogy bizalmatlannak kell lenni. 
A múlt hét pénteken két házba betörtek, a harmadikba nem sikerült. Azóta a kollégák járőröznek, beszámolnak 
az eseményekről. Elmondják, hogy ugyanúgy nyitva van minden, mintha nem történt volna semmi. Nem tesz a 
lakosság semmit. Nézzék meg maguk, hogy mit tudnak tenni annak érdekében, hogy minél kevesebb értéket 
vigyenek el tőlük. Hiába jön a jó idő, csukják be az ablakot, vagy szereljenek fel rácsot. 
Javasolja a polgármester úrnak és a képviselő-testület tagjainak, hogy egy-egy éjszakát menjenek el járőrözni a 
Polgárőrökkel, és meg fogják látni ezeket a dolgokat. 
Kéri, hogy ezen gondolatokat képviseljék a lakosság felé is. Az elkövetők közül az egyik csapat valószínűleg a 
szomszéd  településről  való,  a  másik csapat  pedig  vagy  helyi  lakos,  vagy  több  időt  töltött  el  itt,  mert  csak 
kimondottan pénzre és ékszerre szakosodtak.
Legyenek egy kicsit bizalmatlanabbak, erőletekintőbbek.

Szabics József képviselő: Hogyan védekezzenek? Lecseréljék a zárat?

Fejes  Zoltán rendőrkapitány:  Karcagi  viszonylatban  a  zárral  nem  babrálnak.  Ha  az  ajtó  nem  enged,  nem 
feszegetik,  elállnak a szándéktól.  De tudja ajánlani  a  bukó-nyíló  ablakokat  és  az 5  pontos  zárat  az  ajtókra. 
Jellemzően a szúnyoghálót vágják fel, és a nyitott ablakon keresztül bemennek.

Galaczi Antalné: A rendezvények biztosításáról érdeklődik.

Fejes  Zoltán rendőrkapitány:  Ha  őket  megkeresik,  a  rendezvény  színvonalához  képest  a  rendőri  jelenlétet 
biztosítják.

Cséti Attila polgármester: A fürdő területén 4 db éjjellátó kamera felszerelésre került. Kéri igazgató urat, hogy a 
vevőegység biztonságáról  gondoskodjon, és valamilyen szabályzat  készüljön, hogy a felvételek illetéktelenek 
kezébe ne kerüljenek. A strand előtt felszerelésre kerül 3 db, illetve a falu bejáratánál 1 db kamera. Megköszöni 
a kapitány úrnak és kollégáinak a részvételt és a beszámolót. További jó munkát kíván nekik.

10. Napirendi pont: Előterjesztés a szociális ellátások finanszírozásáról.   

Cséti  Attila polgármester:  Az anyag  kiküldésre került.  Vitára bocsátja  az  anyagot.  Javasolja,  hogy az  általa 
összeállított anyag alapján keressék meg a kistérséget.

Perge József képviselő: Javasolja, hogy a nem adatátviteli távközlési díjnál írják oda, hogy melyik mi.

Cséti Attila polgármester: Az egyik a gyermekjóléti, a másik a szociális iroda.
Amennyiben a testület úgy dönt, hogy ez alapján írjon levelet a kistérségnek, akkor ezeket az adatokat pontosan 
bele fogja írni.
Szavazásra bocsátja a javaslat elfogadását.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

153/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
A szociális ellátások finanszírozásáról.
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Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Cséti Attila polgármestert, hogy 
a szociális ellátás finanszírozásához hiányzó 1.824.000 Ft különbözet tisztázása érdekében 

keresse meg Dr. Fazekas Sándort, a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás elnökét (5300 Karcag, 
Kossuth tér 1.)

Felelős: Cséti Attila polgármester

Erről értesülnek:
1. Cséti Attila polgármester
2. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3. Képviselő-testület tagjai
4. Polgármesteri Hivatal

11. Napirendi pont: Beszámoló a 2008. évi gyermekvédelmi munkáról.   

Potornainé Szűcs Katalin jegyző:  Ehhez a napirendi  ponthoz kapott  meghívót  mindenki,  aki  a beszámolóját 
leadta.  Csörgő  Józsefnén  kívül  a  többiek  jelezték,  hogy  nem  tudnak  jelen  lenni  az  ülésen.  A  kérdéseket 
továbbítani fogja az érintetthez. Kiküldésre került a gyámhivatal, az óvoda, az iskola és a gyermekjóléti szolgálat 
gyermekvédelmi munkájának a beszámolója.

Cséti  Attila polgármester:  Az  óvodai  beszámolónál  hátrányos  helyzetű  12,  a  családlátogatások  száma  8. 
Javasolja, hogy lehetőleg minden hátrányos helyzetűnél legyen családlátogatás.

Székely László képviselő: Egy családban több gyermek is lehet, ezért kevesebb a családlátogatások száma, de 
jelezni fogja az óvónőnek.

Cséti  Attila polgármester:  Benne  van  a  beszámolóban,  hogy  szeretnének  egy  pszichológust  meghívni,  aki 
előadást  tartana a játék és a mese fontosságáról,  ahová nem csak az óvodás szülőket,  hanem a gyesen lévő 
kismamákat is meghívnák. 
Tavaly volt baba-mama program. Ezt közösen meg tudnák oldani.
A gyámhivatal beszámolójában olvasott a képzelt szülőről. Mit jelent ez?

Körmendiné  Baksán  Mária képviselő:  Van,  aki  nem  tudja,  hogy  ki  a  gyermeke  apja.  Kötelezettsége  a 
gyámhivatalnak a családi jogállás rendezése, és képzelt apa kerül bejegyzésre.
Az óvoda beszámolójában áll az is, hogy az óvodába kerülő gyerekek nem tudnak semmivel sem játszani, nem 
mesélnek nekik, nem fogadnak szót a szülőknek. Játszóház is volt korábban a Művelődési Házban. A szülőket 
össze kellene fogni a szülőket.

Cséti Attila polgármester: Megkérdezi a Művelődési Ház igazgatóját, hogy a Höcögtető programot miért nem 
csinálják tovább?

Fodor Judit igazgató: A babaúszás elvitte a szülőket. A babaúszás most megszűnt, ezért újra lehet indítani.

Cséti Attila polgármester: Javasolja, hogy az intézményvezetők vegyék fel egymással a kapcsolatot.

Molnár János képviselő: Ezeket nagyon fontosnak tartja, és jó lenne, ha beindulna újra a program. Amit Nagy 
Attiláné leír, az más dolog. Aki elviszi ilyen programra a gyermekét, az otthon is foglalkozik vele. Az anyagi ok 
teljesen független ettől. A pszichológust meghívását jónak tartja. A szülővel kell foglalkozni.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A szülői értekezleten kellene ezt kezdeményezni,  mert oda még elég nagy 
számban elmennek a szülők.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: A családlátogatást is kellene sűríteni.

Cséti Attila polgármester: Csörgő Józsefné kíván-e szóbeli kiegészítést tenni?
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Csörgő Józsefné: Nem.

Cséti Attila polgármester: Javasolja a gyermekvédelmi beszámoló elfogadását azzal, hogy a képviselő-testület 
felhívja  az  intézményvezetők  figyelmét  a  családlátogatások  számának növelésére,  és  a  problémás  esetekben 
szakember bevonását javasolja.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

154/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
A 2008. évi gyermekvédelmi munkáról szóló beszámolóról.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2008.  évi  gyermekvédelmi  munkáról 
szóló  beszámolót  elfogadja.  A  képviselő-testület  felhívja  az  intézményvezetők  figyelmét  a 
családlátogatások számának növelésére, és a problémás esetekben szakember bevonását javasolja.

Erről értesülnek:
1. Karcag  Városi  Önkormányzat  Polgármesteri  Hivatal  Gyámhivatala,  Kissné  Szendrei 

Judit gyámhivatal vezetője, 5300 Karcag, Kossuth tér 1.
2. Karcagi  Többcélú  Kistérségi  Társulás  Szociális  Szolgáltató  Központ,  Kun  Csilla 

intézményvezető, 5300 Karcag, Püspökladányi út 33.
3. Csörgő Józsefné gyermekvédelmi felelős, Veress Zoltán Általános Iskola Berekfürdő, IV. 

Béla király út 1.
4. Nagy Attiláné, Óvoda, Berekfürdő, Fürdő u. 9.
5. Cséti Attila polgármester
6. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
7. Képviselő-testület tagjai
8. Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester: Nagyon fontosnak tartja, hogy a gyerekek minél szélesebb látókörrel rendelkezzenek. 
Az intézményvezetőkkel egyeztettek, hogy június 1. hetében Pünkösdi királyság címmel lehetőséget biztosítanak 
a 8. osztályos gyerekeknek, hogy nagyobb rálátásuk legyen a település irányítására. Kétfős csoportokban részt 
vesznek az intézményvezetők munkájában. Annyi kérése volt, hogy a hét zárásaként javaslatot tegyenek, hogy 
mit csinálnának másképp a falu jobbá tétele érdekében. A két nagy szálloda is becsatlakozott ebbe a programba.

12. Napirendi pont: Előterjesztés háziorvosi ellátás pályázati felhívására.   

Cséti Attila polgármester: Dr. Bakos Gizella jelezte, hogy nem kíván Berekfürdőn dolgozni, ezért szükséges a 
pályázati felhívás kiírása.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Az Országos Alapellátási Intézménnyel folyamatosan tartja a kapcsolatot. Azt 
a tájékoztatást kapta, hogy ők Berekfürdőt ajánlják orvosoknak. Tehát két szálon fut a dolog.

Cséti Attila polgármester: Ő is kérte az orvos ismerőseit, hogy ha valakit tudnak az ismeretségi körükből, annak 
hívják fel a figyelmét.

Molnár János képviselő: Mióta lehet tudni, hogy a doktornő nem vállalja?

Cséti Attila polgármester: Kb. 3 hete.

Perge József képviselő: A pályázati kiírásnál jó-e az, hogy alternatívaként az áll benne, hogy vállalkozó, vagy 
közalkalmazott?

Cséti Attila polgármester:  Dr. Hajdu Lajos korábban mással állt szerződéses jogviszonyban, most viszont az 
önkormányzat kapja meg a támogatást, és abból utalja át az önkormányzat a bérét.
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Perge József képviselő: Nem lenne szerencsésebb a vállalkozói? 

Molnár János képviselő: A vállalkozó orvos nem él meg vállalkozóként.

Cséti Attila polgármester: Javasolja a határozati javaslat elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

155/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
háziorvosi ellátás pályázati felhívásáról. 

Berekfürdő Községi Önkormányzat pályázatot hirdet háziorvosi állás (vegyes háziorvosi praxis) 
betöltésére. 

Munkahely és munkakör megnevezése:  
• Vegyes háziorvosi praxis
• A háziorvos vállalkozóként vagy közalkalmazottként látja el az 1990. évi LXV. törvény 8. § 

(4) bekezdése szerinti feladatokat 
• Területi ellátási kötelezettséggel
• Társulás keretében ellátott ügyeleti kötelezettséggel 

Pályázati feltételek: 
• A 4/2000.(II.25.) sz. EüM rendelet szerinti képesítés, és az ott, valamint a 18/2000.(II.25.) sz. 

Korm. rendeletben előírt feltételek megléte, 
• Háziorvostan szakorvosi szakképesítés vagy háziorvostan licenc-vizsga megléte
• Előnyben részesül az a pályázó, aki rheumatológus végzettséggel is rendelkezik. 

A pályázathoz csatolandó dokumentumok: 
• 1 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány 
• Diploma hiteles másolata
• Részletes szakmai önéletrajz
• Szakképesítést tanúsító okiratok hiteles másolata
• Egészségügyi alkalmasságot igazoló okiratok másolata
• Háziorvosi alkalmasság meglétét igazoló okmány másolata
• Ha a  pályázó  vállalkozóként  kívánja  feladatát   ellátni  akkor  a  vállalkozói  tevékenységet 

igazoló okirat másolata

Egyéb információk: 
• A pályázat beadási határideje a közlönyben való megjelenéstől számított 15. nap 12 óra.
• A pályázat elbírálási határideje: a beadási határidőt követő első képviselő-testületi ülés 
• A háziorvosi tevékenység legkorábban 2009. július hó 1. napjától kezdhető meg. 
• Szolgálati lakás biztosított. 
• A pályázatot 2 példányban (egy eredeti, és egy az eredetivel mindenben megegyező másolati 

példányban) kell benyújtani a borítékon feltüntetve „Háziorvosi pályázat” postai úton vagy 
személyesen az alábbi címre Berekfürdő Községi Önkormányzat Cséti  Attila polgármester 
5309 Berekfürdő, Berek tér 15.

• A pályázattal kapcsolatban érdeklődni lehet:
Cséti Attila polgármester tel: 06/59 519-002, 06/30 621-3153
Potornainé Szűcs Katalin jegyző tel: 06/59 519-002, 06/30 8677-501

• A pályázati eljárás során a pályázónak a képviselő-testület előtt meg kell jelenni és szóban 
előadni a részletes pályázati elképzeléseket. 

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2009. május 31.

Erről értesülnek:
1. Cséti Attila polgármester
2. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
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3. Képviselő-testület tagjai
4. Polgármesteri Hivatal

13. Napirendi pont: Előterjesztés nyári gyermekétkeztetésre.   

Potornainé  Szűcs Katalin jegyző:  Ez  nem újkeletű dolog.  Minden évben  felmerül  annak  a kérdése,  hogy a 
hátrányos  helyzetű  gyerekek  étkezését  a  nyári  hónapokban  meg tudják  oldani.  Ez  az  időszak  kibővült.  54 
munkanapot lehet igénybe venni. Tavaly 100 Ft-tal járultak hozzá a támogatáshoz a szülők.

Cséti Attila polgármester: Javasolja a határozati javaslatot kiegészíteni a plusz költségekkel, amit a szülő visel.
Szavazásra bocsátja a módosító javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  módosító  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta.
Szavazásra bocsátja a módosított előterjesztést.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a módosított előterjesztést 8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

156/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
szociális nyári gyermekétkeztetési támogatás igényléséről.  

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  szociális  nyári  gyermekétkeztetés 
támogatására  igényt  nyújt  be  az  Észak-alföldi  Regionális  Közigazgatási  Hivatal  Szociális  és 
Gyámhivatal Jász-Nagykun-Szolnok Megyei kirendeltségéhez. 

Az igénylés összege: 339.600 Ft.  

Az önkormányzat  vállalja,  hogy a 2009. június 16-tól  2009.  augusztus 31-ig terjedő időszakra 
rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülő legfeljebb 17 gyermek részére, elsősorban 
12  év  alatti  gyermekek  számára  legalább  54  munkanapig  folyamatosan  napi  egyszeri  meleg 
étkezést  biztosítanak,  ideértve  a  felmelegíthető  ételekről  (pl.  konzerv)  való  gondoskodás  is.  A 
felmerülő plusz költségeket a szülők viselik.

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2009. május 27.

Erről értesülnek: 
        1. Cséti Attila polgármester

2. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3. Berekfürdő Községi Önkormányzat 
4. Polgármesteri Hivatal 

14. Napirendi pont: Beszámoló a Berek Beruházó Kht 2008. évi gazdálkodásáról.  

Cséti Attila polgármester: Kovács Sándor ügyvezető kívánja-e kiegészíteni a leírtakat?

Kovács Sándor ügyvezető igazgató: A Kht. 582.000 Ft eredményt ért el 2008. évben, annak ellenére, hogy elég 
sanyarú  körülmények  között  dolgoznak,  és  a  második  félévben  nem  kapott  támogatást.  Beszereztek  egy 
kisteherautót, munkagépeket. 

Cséti Attila polgármester: A rendelkezésre állási támogatottakkal hogy áll?

Kovács Sándor ügyvezető igazgató: 14 ember van munkába állítva. 2 fő a Művelődési Házban, 5 hölgy pedig a 
fürdőben lát el feladatokat. A zöldhulladék és a piac üzemeltetése miatt alkalmaznia kellett plusz 1 főt, napi 6 
órában.
A 700.000 Ft-os támogatásból fűnyírót és egyéb munkavédelmi eszközt vásárolt

Egri Antal alpolgármester: Vett már valaki zsákot?
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Kovács Sándor ügyvezető igazgató: Igen, kb. 20 db-ot adtak el eddig.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Milyen nagyságúak a zsákok?

Kovács Sándor ügyvezető igazgató: Kb. 180 literes.

Perge József képviselő: Gratulál az eredményhez. Mindamellett, hogy ki volt plakátolva, hogy a zöldhulladék 
elszállítása az önkormányzat gyengélkedése miatt nem volt megoldva. Ezt kicsit savalja, mivel a szállításra adtak 
támogatást.

Kovács Sándor ügyvezető igazgató: 100.000 Ft-ot.

Perge József képviselő: Savalja, hogy ez a plakát még áprilisban is ki volt téve az egyik üzletben.

Kovács Sándor ügyvezető igazgató: Intézkedni fog.

Cséti Attila polgármester: Javasolja a beszámoló elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

157/2009.(V.29.) sz. Önkorm. határozat
A Berek Beruházó Kht. 2008. évi gazdálkodásáról szóló beszámolóról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berek  Beruházó  Kht.  2008.  évi 
gazdálkodásáról szóló beszámolót elfogadja.

Erről értesülnek:
1. Kovács Sándor ügyvezető, Berek Beruházó Kht. Berekfürdő, Berek tér 11.
2. Cséti Attila polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Képviselő-testület tagjai
5. Polgármesteri Hivatal

15. Napirendi pont: Tájékoztatás a festmények kiválogatásáról.   

Körmendiné Baksán Mária képviselő: A leírtakat annyival egészíti ki, hogy a képek kiválogatása során némi 
eltérés történt. A bizottság úgy döntött, hogy Madarász és Petkes összes képe maradjon meg. Ebből kifolyólag 
30 db képpel több lett. Így összesen 272 db festmény marad meg. Értékesíthető 122 db. Lehetne egy értékbecslőt 
keresni. 122 db képből 70 db korábban lett zsűrizve és felértékelve is. 52 db képnek nincs ára. Ha nem akarnak 
értékbecslőt, akkor hagyják talonba az 52 db képet. Kerüljön fel az internetre eladható képekből az értékkel 
rendelkező. Ha nem megy ezen az áron, akkor hívjanak értékbecslőt.

Székely László képviselő: A 72 db képet a festők maguk értékelték fel?

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Nem, a Képzőművészeti Alaptól értékelték fel.

Cséti Attila polgármester: Akkor tegyék fel az internetre azokat a képeket, amelyek be vannak árazva.
Határozati javaslata: Az eladásra szánt és felértékelt képeket az interneten és a Művelődési Házban kiállításra 
kerülnek értékesítési céllal. Felelős: Művelődési Ház igazgatója. Az adatbázis elkészítésére határidő: május 30. 
Az értékesítés folyamatos.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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158/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
Festmények értékesítéséről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a tulajdonában lévő az eladásra szánt és 
felértékelt festményeket az interneten és a Művelődési Házban kiállítja, értékesítési céllal. 

Felelős: Fodor Judit igazgató. 
Az adatbázis elkészítésére határidő: május 30. Az értékesítés folyamatos.

Erről értesülnek:
1. Fodor Judit igazgató, Művelődési Ház, Berekfürdő, Fürdő u. 2.
2. Cséti Attila polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Képviselő-testület tagjai
5. Polgármesteri Hivatal

Körmendiné  Baksán  Mária képviselő:  Égerházi  Attila  ajánlatára  pedig  azt  a  választ  kellene  adni,  hogy  az 
interneten lévő ár az érvényes.

16. Napirendi pont: Beszámoló a fedett fürdő pályázat aktuális helyzetéről.   

Oros István ügyvezető igazgató:  A mai napon vette át a kiviteli terveket.  A kiviteli  tervek tartalmaznak egy 
költségbecslést.  Ez  a  korábbi  tervhez  képest  bruttó  1,416  milliárd  forint.  Áfa  változás  lesz  július  1-től.  A 
mindenkori áfából 7,08% nem visszaigényelhető. Az áfa teljes összege 236 millió Ft.
A mai napot tekintik a kiviteli tervek beérkezési pontjának. A jövő héten a testületi ülésre kiértékeli a tervet. Új 
tájékoztatást fog adni a Fejlesztési Ügynökséggel történt egyeztetésről.
A jogerős építési engedély még nem került kiadásra, mert a hiánypótlás során két szakhatósági engedély még 
nincs meg.
Ezzel a tervvel válik lehetővé a következő lépcsőfok elindítása, a közbeszerzés kiírása.

Cséti Attila polgármester: A költségcsökkentő javaslatokat a tervezővel egyeztette-e igazgató úr?

Oros István ügyvezető igazgató: Egyeztetve lett menet közben.
Az építészet pl. 337 millió Ft lett.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Május 27-i testületi ülésen javasolja a Kft-nek, hogy csak ez az egy napirendi 
pont kerüljön a testület elé és mindenkit, aki érintett ennek a projekt elkészítésében, illetve továbbvitelében, mint 
a pályázatírót, a tervezőirodát, a közbeszerzésben érintetteket hívják meg.
Addig a bizottság is tud egy képet mutatni a bank, a könyvvizsgáló, a Kft. és az önkormányzat szemszögéből, 
annak érdekében, hogy a legjobb döntést hozzák.

Szabics József képviselő: Legyen először zárt. Nézzék meg, hogy mit tudnak csinálni, meg tudják-e csinálni stb. 
Erre még a pályázatírót stb. ne hívják meg. Az egy második fordulóra hívjanak meg mindenkit.

Cséti Attila polgármester: Szerinte is hívjanak meg mindenkit. A pályázatírónak nagyobb rálátása van a dologra, 
a tervezőtől tudnak kérdezni.

Szabics József képviselő: A problémát a gazdasági helyzetben látja. Először azt kellene megvizsgálni.

Molnár János képviselő: Amire Józsi bácsi utal, az neki is nagy probléma. Szinte biztos, hogy nem tud itt lenni 
azon az ülésen, ezért szeretné elmondani az aggályait. Az egyik alapvető gondja az, hogy a tervezőket azzal bízta 
meg a testület, hogy olyan tervet tegyenek le, ami 1 milliárd Ft-ba belefér. Kaptak egy tervet, ami többszöri 
jelzés ellenére 1,4 milliárd Ft  lett.  Nem tudták csökkenteni  valami miatt.  Ilyen  összeget  ez a település nem 
vállalhat. A kérdés az, hogy ezt a tervet lehet-e csökkenteni, hogy 1 milliárd Ft alá menjen. Ez több mint 20%-os 
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csökkenés.  Feltételezhetően  a  csökkentés  a  műszaki  tartalmat  is  érintené.  Kérdés,  hogy  szabad-e  azt 
csökkenteni? A pályázati kiírót meg kellene keresni. A megadott műszaki feltételeken nem nagyon változtatva 
lehetne-e egy kisebbet építeni. Nagyon sokat kifizettek már tervezésre, de ha belevágnak egy olyan beruházásba, 
amelynek a kivitelezésébe belerokkannak, inkább vesszen a terv. Ha megépül mi lesz az üzemeltetéssel? Egy 
fürdő önmagában nagyon jó, ha nullára kifut. Mindig kellenek hozzá különböző dolgok, szállás, szolgáltatások. 
Ez a beruházás nyújtaná a szezont. Csak ezzel együtt lehet gazdaságos, önmagában nem. Valamilyen formában 
keressék meg a pályázati kiírót, hogy van-e lehetőség, és ha van milyen lehetőség van a tervek átdolgozására. 
Tudja, hogy egy csomó pénzt kidobtak az ablakon, de még mindig jobb újragondolni. Mi lesz az üzemeltetési 
költséggel?

Egri  Antal alpolgármester:  Az ő elképzelései  szerint  1 milliárd Ft-ból  meg lehet  valósítani.  Ez egy tervezői 
árbecslés, aminek az adatait Oros István adta meg. Olyan felháborító dolgokat lát benne, mint 52 millió Ft-ért 
gyenge áramkörű berendezések. Tévé, stb. 52 millió Ft-ért? Ha hozzáértő ezt átnézi, nem egy ilyet fog találni, 
biztos benne. A tervezői és a kivitelezői árbecslés között óriási különbség van.
Ha kiírásra kerül a kivitelezés, ott fog eldőlni minden.
A tervezői értékbecslést túlzásnak tartja.

Oros István ügyvezető igazgató: Amit az alpolgármester említett azt a maximális lehetőséget tartalmaz, amit nem 
kell minden elemében felhasználni.

Cséti Attila polgármester: Azok a módosítások, amik menet közben kiderültek, azt mondta, hogy ki lettek véve. 
Most meg azt mondja, hogy benne van.

Oros István ügyvezető igazgató: Ha nem tervezik, akkor hogyan fogják megvalósítani?

Cséti  Attila polgármester:  Több hónapos  egyeztetés  volt.  Kérte,  hogy nézzék  meg a  nyílászárókat  is,  mert 
véleménye  szerint  dupla  költséggel  van  beállítva.  Utasította,  hogy  egy  nyílászárós  céghez  menjenek  el  és 
kérjenek árajánlatot.

Oros István ügyvezető igazgató: A kapcsolatfelvétel megtörtént.

Cséti Attila polgármester: Árajánlat van vagy nincs?

Oros István ügyvezető igazgató: Van. Átvezetésre került a költségvetésben.

Szabics József képviselő: A legnagyobb gondja a téli kihasználási lehetőség, a forgalom. Egy működőképes, 
valaha is megtérülő téli fürdőt lehet-e létesíteni? Bükfürdőt kb. 5-6000 téli szálláshely veszi körül. Most is volt 
márciusban. Minimális volt a létszám, aminek 80%-a külföldi volt. Itt van a gazdasági válság, a fizetőképesség, 
az életszínvonal csökken, az áfa emelkedik. Mitől lesz gazdaságos? A többgenerációs medence vonzotta volna a 
vendégeket. Meg kell nézni, hogy mikor van vendég. Az utazási kedvezményekhez is megbolygatják. Honnan 
lesz egy drága fürdőhöz kuncsaft. 

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Most már késő.

Szabics József képviselő: Az 1 milliárd is rettenetes összeg. 450 millió Ft adóssága van az önkormányzatnak 
jelenleg. Bebizonyosodott, hogy a betegforgalom veszteséges volt. Az állam kivonul mindenből.

Székely László képviselő: Ez nem összehasonlítási alap, hogy ki jár most ide télen. Hajdúszoboszló 40 km-re 
van innen, keleten.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Megkéri Cséti Attilát, mint építészmérnököt, hogy május 27-ére válaszoljon 
arra, hogy mennyiből lehet ezt a beruházást megvalósítani. 

Cséti Attila polgármester: Kéri igazgató urat, hogy holnapra adja át a költségvetés egy másolati példányát, hogy 
át tudja nézni, és május 27-ére készítsen egy kimutatást arról, hogy most jelen pillanatban mennyibe kerül a 
fedett fürdő üzemeltetése éves szinten, különbontva az energia felhasználást, bért, járulékokat. Holnap beszél 
Horváth Lajossal, hogy egy energia üzemeltetési költséget állítsanak összeg május 27-ére. Kéri igazgató urat, 
hogy az új beruházás működtetésének humán erőforrás költségeit szedje össze.
Amikor a költségbecslést megkapták, ő átnézte. Írt hozzá 3-4 oldalas költségbecslést. Kíváncsi, hogy azok az 
észrevételek tényleg át  lettek-e vezetve.  Az építő cégek is  azon vannak, hogy a törzsgárdájukat  meg tudják 
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tartani.  Nullszaldóval  dolgoznak.  A  10-15%-os  árrést  elengedik  a  komplett  kivitelező  cégek,  hogy  legyen 
munkájuk, és meg tudják tartani a törzsgárdát. 
Ezt  egyébként  is  megcsinálta  volna,  és  köszöni a  felkérést.  Igyekszik összeállítani  az  anyagot,  ha a Kft-től 
megkapja a szükséges adatokat.

Egri Antal alpolgármester: Cserkeszőlő kb. ugyanilyen áron dolgozik, mint Berekfürdő. Éves szinten kb. 80.000-
el kevesebb a látogatottságuk, mégis ugyanannyi  a bevételük, mint Berekfürdőnek. Szeretné, ha ennek utána 
nézne Harmati Péter.

Cséti Attila polgármester: Cserkeszőlő országos hatáskörű fürdő, és így a normatíva sokkal magasabb.

Perge József képviselő: Az nem magyarázza meg ezt a különbséget, mert magára a gyógyászatra vonatkozik a 
besorolás.

Cséti Attila polgármester: A biztonsági szolgálatot más cég látja el. A biztonsági őröket nem ismeri, sosem látták 
egymást, mégis be tudott menni a fürdőbe. Ezt csak figyelemfelhívásnak mondta el.

Oros István ügyvezető igazgató: Szabics Józsefnek mondja, hogy a gyógyászat nem ráfizetéses, csak csökkenő 
tendenciát  mutat.  Sőt  ez  egy  nagyon  lényeges  pillére  az  egész  fürdő  árbevételnek.  A  fejlesztés  országos 
jelentőségűvé tenné a gyógyászatot.  Lesznek készpénzes befizetések is, hiszen itt  vannak még a németek és 
tárgyalások folynak a svédekkel.
160 millió Ft-os költségvetési eltérés volt a tervező részéről is.

Szabics József képviselő: Kéri Berekfürdő törlesztési lehetőségeit. Ki adta meg a forgalmi adatokat? A tervezőt 
nem érdekli, hogy az megvalósul-e.
Óvatosságra inti, hogy három szálloda is ide jött volna, de egyik sem valósult meg.

Perge József képviselő: Az országos besorolás egyik leglényegesebb pontja, hogy 100.000 feletti kezelésszámot 
kell előző évben produkálni. 20-30.000 van kb. 

Cséti Attila polgármester:  Molnár János korábbi felvetésére szeretné elmondani, hogy mint gyakorló építész, 
hozzá is sokan mennek. Soha nem a pénz határozza meg, hogy mi épül. Az határozza meg, hogy mit szeretne a 
beruházó. Annak megvannak az előírásai, m2, magasság, stb. Ehhez készül egy költségvetés, és a beruházó az 
alapján eldönti, hogy jó, vagy nem jó. A tervezőt soha sem lehet beszorítani egy keretbe. Van egy m2 ár.
Folyamatos tervező és beruházó egyeztetés alapján lehet meghatározni.
Mind a két tervező kapott egy anyagot, hogy mit szeretnének megvalósítani. Látható, hogy a terv rengeteg olyan 
dolgot tartalmaz, ami kihúzható.

Molnár János képviselő: Ez teljesen világos. Nincs is rajta mit vitatkozni. Két dolgot adtak meg a tervezőknek, 
az igényeket és a pénzt. Az igények alapján elkészítették a terveket, de az egyik tervezőnél költségvetés jóval 
meghaladta  az  1  milliárd  Ft-ot.  A  tervező  azt  mondta,  hogy  el  kell  dönteni,  hogy  az  igényeket  akarják 
megvalósítani, és akkor mellé kell tenni a pénzt, vagy vissza kell fogni az igényeket. Ebben az esetben még 
mindig magas az összeg. 
Örül neki, hogy a jegyző asszony felkérte polgármester urat. A reagálás természetes volt. Ezt a segítőkészséget 
várta mindvégig. Úgy gondolja, hogy a legnagyobb gyakorlata neki van ebben. Aztán Szabics Józsefnek, bár 
neki  más  területen  vannak  beruházásai.  A  fürdő  vezetőjétől  nem  várja  el,  hogy  ilyen  mélységben  lássa  a 
dolgokat. Neki az a feladata,  hogy amit nem lát át, ahhoz segítséget kérjen szakembertől,  a polgármestertől, 
akinek érdeke, hogy olyan épüljön meg, ami használható, és elég hozzá a pénz. Az üzemeltetési költség még 
ettől is fontosabb. Mai napig nem tartja jónak, hogy az öltözők az alagsorban vannak, és a gyógyászat pedig 
másik szinten található.  Ez nagyon nagy plusz üzemeltetési  költséget  fog maga után hozni. Néhány év után 
jönnek az amortizációs költségek, amivel számolni kell. 
Ne egy legyenek a sok közül, mert akkor még nem biztos, hogy Berekfürdőt fogják választani.
Inkább legyenek kisebbek az igények, de legyen benne valami egyedi, ami miatt idejönnek a vendégek.

Cséti Attila polgármester: Válaszolva a felvetésre, ez így működik. Végigolvasta-e a pályázati anyagot?

Molnár János képviselő: Igyekezett végigolvasni.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: A gondolkodás a tett halála. 1998-ban jobb volt a pozíciójuk a beruházást illetően, 
mint Cserkeszőlőnek. 
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A fürdő besorolását az 1997. évi miniszteri rendelet  alapján végezték. Tiszafüred miért országos szintű? Ott 
biztos, hogy nincs 100.000 kezelés. Karcag körzeti, Berekfürdő helyi érdekeltségű. Meggyőződése, hogy ha a 
besorolást komolyan veszik, akkor körzeti érdekeltségű lehetett volna. Ez egy pályázat odaítélésénél is fontos 
lehet.
Annak idején elhalasztották a pályázati lehetőséget.
Most  már  egy  éve  ismét  csak  gondolkodnak.  A  pályázatnak  vannak  előírásai.  Fogadják  el,  aztán  majd 
menetközben módosítják.
Szabics Józsefnek mondja, hogy nem kell elriasztani a fiatalokat, mert a fejlődésre nagy szükség van.

Perge József képviselő: 2008. február 18-án az első döntésük az volt, hogy a pályázatot be kell adni. Egyhangú 
döntés volt. A második döntés, hogy 800 millió és 1 milliárd közötti összegű lehet. Ahhoz képest jól elcsúsztak. 
Úgy érzi, hogy mindenütt be van tervezve beléptető rendszer több tízmillió Ft-ért.  Hiába volt a kérés,  hogy 
húzzák le, nem lett lehúzva. Azok az extrák, amikről beszéltek, nem lettek kivéve, mert még növekedett is az 
összeg.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Éppen ezért kezdeményezte, és a testületi tagoktól nem kapott reagálást, hogy 
a május 27-i ülésre csak erre a napirendi pontra készülve, minden érintett hívjanak meg.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Szerinte legyen jelen mindenki.

Szabics József képviselő: Az egyetlen gyengéje a forgalom. 

Cséti Attila polgármester: Javasolja, hogy a május 27-i ülésre az NFÜ-n kívül minden érintettet hívjanak meg.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

159/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
a fürdőfejlesztésről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a fürdőfejlesztéssel  kapcsolatosan 2009. 
május 27-re testületi ülést hív össze, melyre meghív minden érintettet.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai
4) Polgármesteri Hivatal

Molnár János képviselő: Az NFÜ-vel minél hamarabb fel kell venni a kapcsolatot, hogy milyen lehetőségek 
vannak. 

Cséti Attila polgármester: Meg kellene várni a testületi ülést, mert addig nem tud mit kérdezni.

Molnár  János képviselő:  Ő tudna  mit  kérdezni.  A beadott  műszaki  tartalomra  ekkora  költség jött  ki,  de az 
önkormányzatnak csak ennyi pénze van. Mit lehet tenni?

Cséti Attila polgármester: Várják meg az ülést. 

Molnár János képviselő: Rendben van, de utána mindenképpen egyeztetni kell az NFÜ-vel.

Cséti Attila polgármester: A feladatok kiosztásra kerültek, kéri a határidők betartását.

17. Napirendi pont: Előterjesztés egységes óvoda-bölcsőde kialakítására.   

Készült: 2009. május 19-én Oldalszám: 23/30



Cséti Attila polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került. 

Székely László képviselő, iskolaigazgató: Januárban megjelent az a lehetőség, hogy egységes-óvoda bölcsőde 
létrehozásával  növeljék a létszámot. Hónapokig nem tudtak róla többet,  majd most, 1-2 hete kaptak bővebb 
információt ezzel kapcsolatosan. Sajnos olyan feltételeket kellene biztosítani, ami miatt meggondolandó.

Cséti Attila polgármester: Javasolja, hogy a pénzügyi lehetőségek tekintetében a képviselő-testület ne támogassa 
az egységes óvoda-bölcsőde létrehozását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

160/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
Egységes óvoda-bölcsődéről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az egységes óvoda-bölcsőde kialakítását, 
az önkormányzat pénzügyi lehetőségét figyelembe véve nem tudja támogatni.

Erről értesülnek:
1. Székely László iskolaigazgató, Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda Berekfürdő, IV. Béla 

király út 1.
2. Cséti Attila polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Képviselő-testület tagjai

18. Napirendi pont: Előterjesztés játszóterek felülvizsgálatáról, intézkedési terv elfogadásáról.  

Székely László képviselő: A javaslatát egyeztette a Berek Beruházó Kht-val. A csúszdát el kell bontani, ami – 
szakemberrel  egyeztetve  – bármely lakóház udvarán felállítható,  így azt  megpróbálja  értékesíteni.  A befolyt 
összeget pedig a padlóra fordítanák. Ha nem sikerül a gumipadlót beszerezni, a parkettát ősszel mindenképpen 
fel kell csiszoltatni.

Cséti Attila polgármester: Megint van egy játszóteres pályázat.

Székely László képviselő: 50.000 Ft lenne kb. az óvodai játékok felújítási költsége.

Cséti Attila polgármester: Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

161/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
Óvoda udvari játékainak felülvizsgálatáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  a  Berek  Beruházó  Kht.  a 
szükséges bontási és javítási munkákat végezze el az óvodai játékokon. A felmerülő költségeket az 
óvoda költségvetése biztosítja.

Határidő: 2009. június 15.
Felelős: Kovács Sándor, Székely László

Erről értesülnek:
1. Székely László iskolaigazgató, Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda Berekfürdő, IV. Béla 
király út 1.
2. Kovács Sándor ügyvezető, Berek Beruházó Kht. Berekfürdő, Berek tér 15.
3. Cséti Attila polgármester
4. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
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5. Képviselő-testület tagjai

Székely László képviselő,  iskolaigazgató:  Egy szülő két  óvodás korú gyermekkel  jelezte,  hogy nem tudja a 
gyermekét nyárára elhelyezni. Korábban volt, hogy egy pedagógus az óvodai szünet ideje alatt 8-10 gyermek 
felügyeletét ellátta. Most csak ez a két gyermek van, akinél problémát okoz a nyári szünet.  
Van két pályázata függőben. A pályázott összeg 3%-át kell befizetni, ami 30.000 Ft.

Cséti Attila polgármester: A Váci Mihály utcai játszótérrel is problémák vannak, meg fogják nézni, hogy mit 
lehet tenni. Egyenlőre úgy néz ki, hogy az egészet el kell bontani.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Leírták, hogy balesetveszélyes. Lakossági hozzájárulásból létesült a játszótér.

Cséti Attila polgármester: Holnap a Berek Beruházó Kht-val egyeztetnek, hogy mit lehet tenni.
Tóth Attila azon dolgozik, hogy pályázatot nyújtson be egy új játszótér létesítésére.

19. Napirendi pont: Előterjesztés a Művelődési ház kistermének elnevezésére.  

Egri Antal alpolgármester: A javaslat kiküldésre került.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Nagyon örült volna a javaslatnak, de mit kezdenek a többi festővel? Nem 
alkalmas az a helyiség erre. Nem is aktuális, hogy a tábort kiengedik a kezükből. Ha egy magánembernek megéri 
ezekkel a feltételekkel a tábort megszervezni, akkor szabad-e egy évtizedes hagyományt megszakítani?

Cséti Attila polgármester:  Az önkormányzatnak úgy érné meg, ha ugyanúgy csinálná, mint Dr. Farkas Béla, 
hogy eladja a képeket, és ebből finanszírozza a tábort.

Körmendiné  Baksán  Mária képviselő:  Az  önkormányzat  is  elindít  egy  folyamatot  azzal,  hogy  a  képeket 
értékesíti. Számára bántó, hogy kiengedik a kezükből a tábort.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: A felesége révén van tájékozottsága. Ő is részt vesz ilyen táborokban. Van, ahol 
20.000 Ft-ot kell kifizetni, van, ahol meg 80.000 Ft-ot 5 napra. Ezért biztosítják a szállást, étkezést, eszközöket. 
Több képet kell festeni. A tábor vezetője dönti el, hogy melyiket hagyja ott. Meghívnak egyetemi tanárokat is, 
foglalkozások, szakmai továbbképzések vannak.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: A Berjac-terem elnevezést nem javasolja. Ott van a Sebők Margit galéria. 
A képeket ki kellene állítani. 

Egri Antal alpolgármester: A javaslat második javaslatát támogatja, hogy a képeket a kisteremben helyezzék el. 
Az értékesítési tilalom már megtörtént. Ő sem támogatja a terem elnevezését. 

Cséti Attila polgármester: Aki egyetért az előterjesztéssel, jelezze. 
 3 igen, 3 nem 2 tartózkodó szavazat érkezett.

162/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
A „Berjac-terem”-ről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  nem  támogatja,  hogy  a  berekfürdői 
művésztáborban többször részt vett, nemrég elhunyt francia festőművész emlékére a Művelődési 
Házban található kistanácskozót „Berjac-terem”-re nevezze el.

Erről értesülnek:
1. Egri Antal alpolgármester
2. Cséti Attila polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Képviselő-testület tagjai
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20. Napirendi pont: Előterjesztés lakossági tájékoztatóra.  

Egri  Antal alpolgármester:  Az előterjesztés  kiküldésre  került.  Testületi  ülés  után  elég  sok fars  dolgot  lehet 
hallani. Arra gondolt, hogy a Polgármesteri Hivatal készítsen egy rövid kivonatot azokról a dolgokról, amik az 
előterjesztésben szerepelnek. Ezt juttassák el minden postaládába minden testületi ülés után.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Pontosan kéri meghatározni.  Milyen formában legyen?  Ki fogja eldönteni, 
hogy mi szerepeljen a hírlevélben?

Egri Antal alpolgármester: Leírta.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A jegyzőkönyvek rajta vannak a neten. 

Székely  László képviselő:  Úgy  lehetne  megoldani,  hogy  minden  testületi  ülés  után  összefoglalják  az 
elhangzottakat, a döntéseket.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Ott van az újság.

Cséti Attila polgármester: Az negyedévente jelenik meg. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Mikortól? Határidő, felelős?

Cséti Attila polgármester: Mostantól. Felelős: jegyző.
Szavazásra bocsátja a javaslatot. 
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta.

163/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
„lakossági hírlevél”-ről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete minden testületi ülést követően, főleg
- a község gazdasági, pénzügyi gazdálkodásáról,
- a fejlesztésekről, beruházásokról,
- a Berek-Víz Kft-t és a Berek Beruházó Kht. érintő kérdésekről,
- az önkormányzati tulajdon gyarapításáról, értékesítéséről
- rövid- és hosszú távú elképzelésekről

a lakosság széleskörű tájékoztatása érdekében „lakossági hírlevelet” bocsát ki.

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: folyamatosan, minden testületi ülést követően

Erről értesülnek:
1. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2. Cséti Attila polgármester
3. Képviselő-testület tagjai
4. Polgármesteri Hivatal

21. Napirendi pont: Előterjesztés telekalakításokra.  

Cséti Attila polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került. Tegnap egyeztetett a főépítész úrral, és rávilágított 
két elírásra és egy pontosításra. Az előterjesztésben 253/1997. Korm. Rendelet helyett 35/2007. KTM rendelet. 
A határozati javaslatban 732/4 hrsz. Helyett 732. és a 732/4. pedig a közlekedési és közmű területre vonatkozik. 
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Javasolta  főépítész  úr,  hogy az  építmények  legkisebb  és  legnagyobb  építménymagasságát  max.  6  méterben 
határozzák meg. 

Perge József képviselő: Miért van szükség a 732/1 és a 732/7 területre?

Cséti  Attila polgármester:  Technikai  dolog.  A  képviselő-testület  úgy  döntött,  hogy  ezeket  a  területeket 
lakóterületként értékesíti, ezért ezt úgy lehet megoldani, ha oda más funkciójú területet tesznek be.
Egyébként mind a két terület be van fásítva.

Perge József képviselő: Melléképület?

Cséti Attila polgármester: Azért van benne az előterjesztésben, hogy a helyszínen tapasztaltak. Egyébként mind 
a két területre olyan épület épül, amely nem igényel melléképület építését.

Szabics József képviselő: Javasolja, hogy mivel üdülőkkel érintkezik a terület, az állattartást nem engedélyezné.

Cséti Attila polgármester: Ez egy rendelet. Az állattartó épületet kihúzzák?

Szabics József képviselő: Igen.

Cséti Attila polgármester: Az elhangzott módosításokkal javasolja az előterjesztés elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  1  tartózkodó  szavazattal,  ellenszavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

164/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
beépítési előírások.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az elfogadás előtt lévő településrendezési 
terv, a helyszínen tapasztaltak, valamint az ingatlanok leendő tulajdonosaival történt egyeztetést 
követően  a  meglévő  épületek  benapozása  és  látványvédelme  érdekében  az  alábbi  beépítési 
előírásokat határozza meg a 732 hrsz-ú területből kialakított telkekre.

732/2 és 732/6 hrsz.  KEL-III.  építési  övezet  (kertvárosias  lakóterület  253/1997.(XII.20.) Korm. 
rendelet,  az  Országos  településrendezési  és  építési  követelményekről  13.  §  és  a  függelékben 
foglaltak alapján:

- részleges közművesítettség
- szabadon álló beépítés (III-Sz-1)
- hátsó kert 0 méter
- a telek legkisebb területe 700 m2
- a telek legnagyobb beépítettsége 20%
- építmények legkisebb-legnagyobb építménymagassága max. 6 méter
- az  állattartásról  szóló  helyi  önkormányzati  rendelet  szerint  melléképítmények 

elhelyezhetők

732/4-5  hrsz.  közlekedési  és  közműterület  (253/1997.(XII.20.)  Korm.  rendelet  26.  §  (1)-(3) 
bekezdés):

- kiszolgáló út (legkisebb építési terület szélesség 12 méter)

732/3, 732/1, 732/7 hrsz. zöld terület (253/1997.(XII.20.) Korm. rendelet 27. § (1)-(5) bekezdés):
- állandó növényzettel fedett közterület (közkert, közpark)
- közútról, köztérről közvetlenül megközelíthető
- kerekesszékkel és gyermekkocsival is megközelíthető és használható
- a zöldterületen elhelyezhető pihenést és testedzést  szolgáló építmény (sétaút,  pihenőhely, 

tornapálya, gyermekjátszótér stb.)
- vendéglátó  épület,  a  terület  fenntartásához  szükséges  épület  legfeljebb  2%-os 

beépítettséggel helyezhető el.

Erről értesülnek:
1. Karcag Városi Önkormányzat Építési Osztály Karcag, Kossuth tér 1.
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2. Cséti Attila polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Képviselő-testület tagjai
5. Polgármesteri Hivatal

22. Napirendi pont: Előterjesztés Bihari Barna kérelmére, a „Matula” ételbár építési tevékenységére.   
Cséti Attila polgármester: A kérelmező jelen van. Kérelmét nyílt vagy zárt ülésen kéri tárgyalni?

Bihari Barna: Zárt ülést kér.

Cséti Attila polgármester: A 23. napirendi pont nem igényel zárt ülést, ezért javasolja, hogy először azt tárgyalja 
meg a testület.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta.

23. Napirendi pont: Előterjesztés névhasználat engedélyezésére., és a végleges megállapodás jóváhagyása.  

Cséti Attila polgármester: Azért került vissza a szerződés a testület elé, mert a vállalkozó kért egy névhasználat 
engedélyezést, mert a cég neve Berekfürdő Energia Termelő és Szolgáltató Kft. Ezen a néven kívánják a cég 
nevét bejegyeztetni.

Szabics József képviselő: Jelent-e valamilyen kockázatot, hátrányt ez?

Molnár János képviselő: Nem látja át a dolgot.

Cséti Attila polgármester: Bárki elnevezheti a cége nevét Berekfürdőről. Ezt már egyeztették a cégbírósággal.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  1  tartózkodó  szavazattal,  ellenszavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

165/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
Névhasználat engedélyezéséről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Ctv.  4.  §  (5)  bekezdése  alapján 
hozzájárulását  adja  ahhoz,  hogy  a  Berekfürdő  Energia  Termelő  és  Szolgáltató  Korlátolt 
Felelősségű  Társaság  (Berekfürdő  Energia  Kft.)  1063 Budapest,  Munkácsy  u.  23.  szám alatti 
gazdasági társaság cégnevében az önkormányzat nevét szerepeltesse, a társaságot ezen cégnévvel 
a cégnyilvántartásba bejegyezzék.

Erről értesülnek:
1. Berekfürdő Energia Kft. 1063 Budapest, Munkácsy u. 23.
2. Cséti Attila polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Képviselő-testület tagjai
5. Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester: A megállapodás pedig azért került vissza, mert Szabics József képviselő jelezte, hogy 
a 12. pontban a mérés módja nem szerepelt. Ezt pótolták. Illetve Dr. Mosonyi Csaba ügyvéd úrral egyeztetett, 
aki kérte, hogy egy záros határidőt határozzanak meg a projekt elkészítésére. A beruházóval 2010. március 31-
ben  állapodtak  meg.  Ha  adott  határnapig  nem  teljesíti  a  megállapodásban  leírtakat,  akkor  elállhatnak  a 
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megállapodástól.  A  29.  pontban  pedig  a  Budapesti  kerületi  bíróság  helyett  a  Szolnok  megyei  Bíróság  lett 
meghatározva.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Ez egy most alakuló cég?

Cséti Attila polgármester: Ez egy projekt cég. Erre a projektre jön létre.

Szabics  József képviselő:  Úgy emlékszik,  hogy az  előző egyeztetésen  felvetette,  hogy a havi  közös gázóra 
leolvasásra és közlési határideje minden hót követő 10-ig a fizetés számlára történő utalással történjen hó végéig. 

Cséti Attila polgármester: Legyen 15 nap. Minden hót követő 25-ig számla alapján átutalja.

Perge József képviselő: Minden hó 5-ig olvassanak.
 
Cséti Attila polgármester: Akkor minden hót követő 5-ig közösen leolvassák az óraállást, és minden hót követő 
20-ig a tulajdonos által kiállított számla alapján átutalja az összeget.

Perge József képviselő: Akkor a 15. pontba is tegyék ezt bele, hogy 5-ig számlát állít ki és a fizetési határidő 20. 
legyen.

Cséti Attila polgármester: Ezekkel a módosításokkal javasolja a megállapodás elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

166/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
Kísérőgáz hasznosítására kötendő megállapodásról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  kísérőgáz  hasznosítására  elkészített 
megállapodást az elhangzott módosításokkal elfogadja.

A  képviselő-testület  megbízza  Cséti  Attila  polgármestert,  hogy  gondoskodjon  a  módosítások 
átvezetéséről a megállapodásban, és azt követően írja alá a megállapodást.

Felelős: Cséti Attila polgármester

Erről értesülnek:
1. Cséti Attila polgármester
2. Berekfürdő Energia Kft. 1063 Budapest, Munkácsy u. 23.
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Képviselő-testület tagjai
5. Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester:  Az ülés további része is zárt ülést igényel,  ezért a helyi  önkormányzatokról  szóló 
1990. évi LXV. törvény 12.§ (4) bekezdése alapján, az ülés további részére zárt ülés tartását javasolja.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen,  ellen és tartózkodó szavazat  nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

167/2009.(V.19.) sz. Önkorm. határozat
Zárt ülés tartásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV. Törvény 12.§ (4) bekezdése alapján az ülés további részére zárt ülést rendel el.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai
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Cséti Attila polgármester: Megköszöni mindenkinek a nyílt ülésen való részvételét. A nyílt ülést berekeszti.

k. m. f.

/: Cséti Attila :/ /:  Potornainé Szűcs Katalin :/
polgármester jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Egri Antal :/                /: Körmendiné Baksán Mária :/
  alpolgármester                  képviselő
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